

Date: 22<sup>nd</sup> March 2023

Ref.: GIH/COD/264/23

التاريخ: 22 مارس 2023

الإشارة: GIH/COD/264/23

M/S Bursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية

المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Disclosure of the Lawsuits and  
Court Judgments**

**الموضوع: إفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية**

With reference to the above subject, and to the provisions of Chapter (4), module ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of law No. (7) for year 2010 and its amendments, enclosed the disclosure form of lawsuits and court judgments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى أحكام الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) باللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

Mohammad Salah AlAyoub

Chief Executive Officer

محمد صلاح الأيوب

الرئيس التنفيذي

Copy to Capital Markets Authority



نسخة إلى السادة هيئة أسواق المال

Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgements

Date	22 <sup>nd</sup> March 2023	22 مارس 2023	التاريخ
Name of the Listed Company	Gulf Investment House "GIH"	شركة بيت الاستثمار الخليجي "الخليجي"	اسم الشركة المدرجة
Case automated no. – Lawsuit no.	3901-3592-2019	2019-3592-3901	رقم القضية
Case subject matter	Case requesting the adjudication of The Investment Dar Company bankrupt	دعوى يطلب شهر إفلاس شركة دار الاستثمار	موضوع القضية
Judgement date	21 March 2023	21 مارس 2023	تاريخ الحكم
The Court that issued the Judgement – Circuit	Court of Cassation	محكمة التمييز	المحكمة التي أصدرت الحكم
Parties of the Case	First: Plaintiff Gulf Investment House and others Second: The Defendant The Investment Dar Company	أولاً: المدعي: - شركة بيت الاستثمار الخليجي وآخرون ثانياً: المدعى عليه: - شركة دار الاستثمار	أطراف الدعوى
The Judgement is in favor of	Gulf Investment House (GIH) and others	شركة بيت الاستثمار الخليجي "الخليجي" وآخرون	الحكم لصالح
The concluding Judgement of the Court of First Instance	The court ruled to adjudicate The Investment Dar Company bankrupt and to consider the 19 <sup>th</sup> June 2019 a temporary date for stopping payment and the appointment of the head of the Circuit as the Bankruptcy Judge.	حكمت المحكمة بإشهار افلاس الشركة المدعى عليها شركة دار الاستثمار، واعتبار يوم 2019/6/19 تاريخاً مؤقتاً للتوقف عن الدفع وتعين السيد رئيس الدائرة قاضياً للتفليسة.	منطوق الحكم أول درجة
The concluding Judgement of the Court of Appeal	The court ruled to accept the appeal and the joinder, in form, and on the merits of the appeal, to overturn the judgment appealed against and to dismiss the case.	حكمت المحكمة بقبول الاستئنافات والتدخل الانضمامي شكلاً وفي موضوع الاستئناف الخمس بإلغاء الحكم المستأنف والقضاء برفض الدعوى.	منطوق حكم الاستئناف
The concluding Judgement of the Court of Cassation	The court rule on the merits of the appeal, to reject it and uphold the judgment appealed against and obliged the appellant company to pay the expenses.	حكمت المحكمة في موضوع الاستئنافات برفضها وتأييد الحكم المستأنف وألزمت الشركة المستأنفة المصروفات.	منطوق حكم التمييز
The potential effect of the Judgment on the Company	The financial impact of the judgment cannot be determined at the present time.	لا يمكن تحديد الأثر المالي في الوقت الراهن.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم



*[Handwritten signature]*

*[Handwritten signature]*